



HWS/23/58

29 March 2023

Dear Parents/Guardians

INFORMATION SHEET FOR APRIL 2023

(1) Public Holidays and School Holiday in April

Date	
Friday 7 April 2023	Good Friday – Public Holiday
Saturday 22 April 2023	Hari Raya Puasa – Public Holiday
Monday 24 April 2023	School Holiday

(2) P3, P4, P5 & P6 Weighted Assessment

The details for the WA will be disseminated to all parents via Parents' Gateway at a later date. It will also be available on the school website.

(3) 2023 National School Games

A number of our Sports & CCA groups participated in the just completed / will be participating in the upcoming National School Games (NSG) Senior and Junior Division.

We wish all our student athletes the very best in their respective Championships.

We would also like to take this opportunity to thank all our parents for supporting and assisting our students in this journey. We hope that through the students' participation and involvement in the NSG, they will learn to work as a team, build their resilience and develop the spirit of excellence.

(4) Use of May Road

For the safety of our students, we would like to seek the co-operation of parents not to use May Road as a drop-off / pick-up point as many of our students who walk to school or walk home use May Road (Gate 5).

You may wish to park your vehicle at the neighbouring public parking areas as you make your way to send / pick-up your child.

In partnership with you,

Mrs Theresa Hong
Principal

内容简译：

(1) 4 月份公定与学校假期

日期	假日
4 月 7 日 (星期五)	耶稣受难日
4 月 22 日 (星期六)	开斋节
4 月 24 日 (星期一)	开斋节补假

(2) 计分式评价 (三年级至六年级)

有关计分式评价的详情稍后将上载至“家长联通”(Parents Gateway)应用程序中。同时，校方也会把信息上载到学校的网站，方便家长查阅。

(3) 2022 年全国校际运动会

我校的一些运动团队正积极地为全国校际运动会做准备(一些学生已完成比赛)。

祝愿所有的参与者都能在各自的比赛中取得佳绩。

借此，也要感谢家长们在这些日子里所给予学生的支持与帮助。通过比赛的参与和体验，我们希望学生能够学习如何进行团队协作，培养自己坚韧不拔以及追求卓越的精神。

(4) 请勿使用梅道 (May Road)

为了学生的安全着想，请家长们在接送孩子时不要使用梅道。家长可在附近的停车场停车，然后步行到学校 5 号闸门接孩子。

伍燕玲校长